
 

Beantwoording mondelinge vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 27-mei-24 

Vragensteller   Miriam Veldkamp, fractie CDA 

Agendapunt/onderwerp 3. Vragenronde - Koelmansstraat 

Portefeuillehouder  A.J. Ramerman (wethouder) 

Domein   Ruimte 

Contactpersoon  J.Rijkeboer 

Contactgegevens                        

 

Vraag: Herkent het college de signalen van de bewoners van de Koelmansstraat?                                   

Antwoord: Ja, deze zijn bekend. Om die reden is er ook een gesprek geweest tussen bewoners en   

bedrijven gevestigd aan de Koelmansstraat, Plaatselijk Belang en gemeente. Tijdens dit gesprek 

werden mogelijke oplossingen aangedragen en besproken. Aan de gemeente is gevraagd één en 

ander verder uit te werken.  Er is veelvuldig contact geweest via de mail, zodat men steeds op de 

hoogte bleef van de stand van zaken. 

Vraag: Wil het college ons meenemen in het proces?                                                                           

Antwoord: Ja 

Vraag: En ziet ze daarbij kans om op korte termijn maatregelen te nemen om de verkeersveiligheid 

te verbeteren samen met de bewoners welke hier ideeën hebben om de verkeerssituatie te 

verbeteren?                                                                                                                                                            

Antwoord: Ja. De voorkeur gaat uit naar maatregelen die relatief snel te realiseren zijn. Op het 

initiatief voor het plaatsen van bloembakken, hebben wij een negatief advies gegeven i.v.m. het  

risico dat kinderen dan niet zichtbaar zijn. Op dit moment wordt er een eerste ontwerp gemaakt  

voor mogelijke aanpassingen. We gaan deze met alle betrokkenen bespreken 

   

 

 

 

 

 

 

 

 


